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تیر کاندیدای فدراسیون 
دوچرخه سواری به سنگ خورد 

تسنیم:  دعوت یکی از نامزدهای ریاست فدراسیون 
دوچرخه سواری از روسای هیات های استانی با عدم 
استقبال آنها مواجه شد. یکی از نامزدهای ریاست 
فدراسیون دوچرخه سواری که تلاش و البته هزینه 
زیادی می کند تا بتواند بر صندلی ریاست تکیه بزند، 
از چند روز قبل به دنبال دعوت از روسای هیات های 
استانی به تهران بود تا نظر آنها را برای رأی دادن 
جلب کند. این کاندیدا در دعوتنامه اش از روسای 
هیات ها خواسته بود دیروز )یکشنبه( در تهران 
حضور داشته باشند و پیرامون انتخابات به صحبت 
بپردازند. این دعوت اما با استقبال سرد روسای هیات ها 
مواجه شد؛ به طوری که فقط پنج نفر در جلسه حضور 
داشتند. تعدادی از روسا در واکنش به دعوت این 
نامزد انتخابات، آن را نوعی توهین تلقی کردند، 
چرا که معتقد بودند نامزدها باید به استان ها بروند 
و رایزنی کنند، نه اینکه در تهران بمانند و روسای 
هیات ها به دیدنشان بروند. انتخابات ریاست فدراسیون 

دوچرخه سواری روز 5 خرداد ماه برگزار خواهد شد. 

 »علیزاده« از همه پتانسیل 
خود استفاده نکرد

تسنیم: حمید سوریان در مورد اینکه سهمیه وزن 
87 کیلوگرم کشتی فرنگی برای ایران از دست رفت 
و این تیم با ترکیب ناقص در المپیک توکیو 2020 
شرکت خواهد کرد، اظهارداشت: دوست داشتیم که 
این سهمیه را بگیریم و همه نیز برای تحقق آن تلاش 
کردند، اما متاسفانه این سهمیه از دست رفت. وی 
تصریح کرد: هرکسی که سرمربی باشد، طبیعتا دوست 
دارد ماحصل کارش را ببیند، احساس می کنم ناصر 
علیزاده از همه ظرفیت و پتانسیل خود در این رقابت ها 
استفاده نکرد و می توانست از این بهتر کشتی بگیرد اما 

در آینده از او حرف های زیادی خواهیم شنید. 

خارجازمستطیلسبز

 آغــاز واکسیناسیون 
تیم   مـــلی فوتبال

با موافقت وزارت بهداشت و ستاد مقابله با کرونا، 
واکسن لازم برای تیم ملی فوتبال ایران برای حضور 
در اردوی بحرین اختصاص یافت و همه کاروان 
تیم ملی در این اردو، در دو مرحله واکسینه خواهند 
شد. مرحله نخست واکسیناسیون ملی پوشان از روز 
20  اردیبهشت با حضور برخی از بازیکنان داخلی 
آغاز می شود و رفته رفته و با ملحق شدن بازیکنان 
خارجی، مرحله نخست به پایان می رسد. دوز دوم 
این واکسن نیز برای بازیکنان و افرادی که مرحله 
نخست را زودتر انجام داده اند، قبل از اعزام به بحرین 
انجام خواهد شد. واکسیناسیون براساس لیست 
ارائه شده به وزارت بهداشت و براساس کدملی 
انجام می شود. ملی پوشانی که در کشورهایی مانند 
چین، روسیه یا قطر واکسینه شده باشند، از این 
موضوع معاف خواهند شد. در حال حاضر واکسن 
فقط برای تیم ملی فوتبال بزرگسالان در نظر گرفته 

شده است.

خـــبر

دیـــدگــاه

 در روزهای گذشته اقدامات »شستا« در خصوص مصادره 
ساختمان فدراسیون فوتبال با انتقادات زیادی از اهالی فوتبال 
مواجه شد. سوال من اینجاست که چرا شستا باید در این 
زمان چنین اقداماتی را انجام دهد. تیم ملی فوتبال کشورمان 
در خردادماه باید در مسابقات مقدماتی جام جهانی شرکت 
کند و با توجه به اینکه میزبانی هم از ایران سلب شده، 3 بازی 
سخت در بحرین دارد و بیشتر از هر زمان دیگر نیاز به آرامش 
دارد. این موضوع جای بحث دارد که چرا شستا این فرصت را 
به فدراسیون فوتبال نداد که از این وضعیت حساس عبور کند. 
این موضوع جای بحث دارد و قطعا حواشی که به وجود می آید 
به تیم ملی ضربه وارد می کند. به نظرم مسائل پشت پرده ای 
وجود دارد یا اینکه صحبت از عِرق ملی و وطن پرستی در این 
دوره و زمانه دیگر خاصیتی ندارد. دولت مالک و سرمایه دار این 
مملکت است و در چنین شرایط حساسی باید راه چاره ای پیدا 
کند. البته اگر قبل از اینکه چنین بدهی به وجود بیاید نظارتی 
روی عملکرد مسئولان وجود داشت؛ الان نباید کاسه چه  کنم 
چه کنم دست می گرفتند. مشکلاتی که الان به وجود آمده 
خارج از عهده همه است و نیاز دارد که در وهله اول وزارت 
ورزش و جوانان به آن ورود پیدا کند تا مسائل حل وفصل 
شود. البته من بعید می دانم مشکلات در فوتبال ایران حل 
شود. متاسفانه اتفاقاتی که در مدیریت گذشته رخ داده هزینه 
سنگینی به فوتبال ایران متحمل کرده و هیچ کس هم جلوی 
آن را نگرفته است. در چنین شرایط حساسی که تیم ملی 
بازی های مقدماتی جام جهانی را پیش رو دارد نباید با خصومت، 
چوب لای چرخ فدراسیون گذاشت. همه باید دست به دست 
هم بدهند و حتی کسانی که مخالف هستند همراه شوند تا 
تیم ملی بتواند با آرامش کامل در مسابقات مقدماتی جام جهانی 
حضور پیدا کند. بازیکنان باید تنها روی دیدارهای پیش رو 
تمرکز داشته باشند و درگیر این حواشی نشوند. امیدوارم 
که مسئولان فدراسیون فوتبال هم با کمک دولتمردان این 

مشکلات را هر چه سریعتر برطرف کنند.

چوب »شستا« لای چرخ  فدراسیون 

    دوستی
هالند که این هفته به دلیل مصدومیت عضلانی تمرین هم 
نکرده بود و در بازی دورتموند مقابل لایپزیگ  غایب بود، از 
روی سکوها بازی را تماشا کرد و پس از گلزنی سانچو به شدت 
به خوشحالی پرداخت تا عمق دوستی و رفاقت این دو جوان 
بااستعداد دنیای فوتبال پیش چشم دوربین ها به نمایش دربیاید.

        بازگشت
لوئیس سوارز در پایان مسابقه اتلتیکومادرید و بارسا در 
نیوکمپ در صفحه توئیتر خود نوشت: ما در یک بازی دشوار 
به تساوی رسیدیم. ما  تا پایان مبارزه خواهیم کرد. یک روز 
خاص و بازگشت به استادیوم نیوکمپ. حالا زمان استراحت 

و فکرکردن در مورد آنچه در آینده رخ خواهد داد، است.

         افسوس
در لحظات پایانی دیدار بارسلونا و اتلتیکو مادرید یک 
ضربه آزاد برای تیم میزبان به دست آمد اما شوت لیونل 
مسی با اختلاف کمی از کنار دروازه عبور کرد. البته  اوبلاک 
نیز واکنش خوبی از خود نشان داده بود. بعداز این موقعیت 

چهره و حرکات لیونل مسی افسوس وی را نشان می داد.

ت
شــ

سنو
عک

تغییر ساعت و روز برخی دیدارهای لیگ برتر 
با واکنش باشگاه ها مواجه شده است. صادق 
درودگر عضو هیات رئیسه سازمان لیگ در این 

خصوص صحبت کرد. 
  دربـــاره تغییر چندباره رقابت های 

لیگ برتر چه نظری دارید؟
 پاندمی کرونا شرایط یکسانی نداشته و 
جهش های مختلفی که این ویروس ایجاد 
کرده نه تنها به فوتبال بلکه به تمام کشور 
آسیب زده است. رویکردهای مختلفی از 
سوی سازمان لیگ با همکاری ستاد مقابله با 
کرونا در ورزش دیده شده تا بتوانیم در حداقل 
زمان ممکن بازی ها را به پایان برسانیم اما 
نمی توانیم در برابر جان ورزشکاران بی تفاوت 
باشیم.  فراموش نکنیم که رعایت پروتکل های 
بهداشتی به همراه گندزدایی و ویروس زدایی از 

ورزشگاه ها باید همواره صورت بگیرد.
 شنیده مـی شود باشگاه ها نسبت به 

تعویق دیدارها اعتراض دارند! 
اینکه برخی باشگاه ها نسبت به تعویق 
چندباره دیدارها اعتراض کرده اند و معتقدند 
سازمان لیگ با چند تیم خاص همکاری می کند 
اصلا درست نیست. در سازمان لیگ چیزی 
به عنوان نام، رنگ، شهر و استان نداریم و عوامل 
برگزاری مسابقات بر مبنای جدول رده بندی، 
برنامه رقابت ها را به گونه ای تنظیم می کنند که 
تمامی تیم ها بتوانند بدون کمترین آسیب در 
دیدارهای خود حاضر شوند. به نظرم زدن چنین 
حرف هایی اصلا درست نیست و بیان آنها به 
اعتبار فوتبالمان لطمه می زند چون با حقیقت 

منافات دارد.
  برنامه فصل بــعد رقابت های فوتبال 

ایران چگونه خواهد بود؟
موارد هستیم.  تمامی  مطالعه  در حال 
بدون شک اگر تیم ملی فوتبال کشورمان بتواند 
به دور نهایی انتخابی جام جهانی صعود کند و با 
وجود بازی هایی که نمایندگان کشورمان در 
مرحله حذفی لیگ قهرمانان آسیا دارند، نیاز 
به برنامه ریزی دقیقی داریم تا مسابقات زمانی 
شروع شود که نه تیم ملی آسیب ببیند و نه 
نمایندگان مان در لیگ قهرمانان آسیا دغدغه ای 

داشته باشند. 

گفــتوگــو
صادق  درودگر:  

در سازمان لیگ 
چیزی به عنوان نام، 

رنگ و... نداریم

فوتبالداخلی
 ایسنا: تیم شهرداری بم کرمان به یک مجتمع معدنی 
واگذار شد. روابط عمومی تیم فوتبال شهرداری بم کرمان 
در خبری اعلام کرد که این تیم به مجتمع معدنی فرآوری 
روی خان خاتون واگذار شد. در خبر این باشگاه آمده است که 
روز یکشنبه با حضور هادی شهسوارپور فرماندار بم، محمد 
بنی اسدی شهردار بم، بابک  اسماعیلی مدیرعامل مجتمع  
معدنی فرآوری روی  خان خاتون، محمد ترکان رئیس اداره 
ورزش و جوانان بم، مرضیه جعفری سرمربی تیم فوتبال 
زنان شهرداری بم، قرارداد نهایی واگذاری امتیاز تیم  فوتبال 
شهرداری بم به مجتمع  معدنی فرآوری روی  خان خاتون بم به 
امضا رسید. تیم بم در سیزدهمین دوره لیگ برتر فوتبال زنان 
به عنوان نایب قهرمانی دست پیدا کرد. این تیم سابقه هفت دوره 

قهرمانی در لیگ برتر فوتبال زنان را دارد. 

  طبق اعلام یک نشریه انگلیسی، کاپیتان تیم فوتبال تاتنهام 
از سران این باشگاه درخواست کرده تمام پیشنهادهایی که برای 
فروش او دریافت می کنند را رد نکنند. نشریه سان انگلیس نوشته 
است که هری کین دیگر تمایلی به ماندن در تاتنهام ندارد و اگر این 
تیم موفق به کسب سهمیه لیگ قهرمانان نشود قطعا درخواست 
جدایی خواهد کرد. تاتنهام در حال حاضر با 56 امتیاز در رده هفتم 
قرار دارد و شــانس زیادی هم برای کسب سهمیه لیگ قهرمانان 
ندارد. باخت 3 بر یک روز سفیدپوشان لندن در خانه لیدزیونایتد، 
سبب شد که فاصله میان این تیم و رده چهارم جدول به 7 امتیاز 
افزایش پیدا کند و این در حالی است که تنها 3 هفته دیگر به پایان 
فصل جاری لیگ برتر باقی مانده اســت. تاتنهامی که با مورینیو 
فصل را به امید کسب سهمیه لیگ قهرمانان اروپا آغاز کرد، بعد از 
اخراج آقای خاص در ماه گذشته هم نتوانست نتایجی که صعودش 
به جمع 4 تیم بالای جدول را تضمین کند، بگیرد و همین موضوع 
سبب شد که کاپیتان انگلیســی تیم دیگر انگیزه ای برای ماندن 
نداشته باشد. سان نوشته است که کین از دانیل لوی، مالک باشگاه 
تاتنهام درخواست کرده در صورتی که تابستان امسال پیشنهادی 
برای فروش او دریافت کرد که نظرش را جلب کرد، به آن گوش 
کند. این در حالی است که گفته می شود هر دو تیم شهر منچستر، 

سیتی و یونایتد هم مشتری »کین« هستند.
  مهاجم آرژانتینی منچسترســیتی بعــداز پنالتی چیپ 
برابر چلسی از هواداران و بازیکنان تیمش عذرخواهی کرد. به 
گزارش ساکرنت، در حساس ترین دیدار هفته سی وپنجم لیگ 

برتر انگلیس دو تیم منچسترسیتی و چلسی در ورزشگاه 
اتحاد شهر منچســتر برابر هم قرار گرفتند که این 

دیدار با برتری 2 بر یک  چلســی به پایان رسید. 
ســیتی ابتدا با ضربه رحیم استرلینگ به گل اول 

رسید. در ادامه این تیم صاحب یک ضربه پنالتی 
شد که سرخیو آگوئرو این ضربه را از دست 
داد و با پنالتی چیپ خود نتوانست سیتی 
را به گل برساند. سرخیو آگوئرو برترین 
گلزن تاریخ منچسترسیتی که در پایان 
فصل این تیم را تــرک می کند، بعد از 
پایان بازی گفت: خیلی متاسفم و باید 

از همه تماشــاگران، بازیکنان، کادرفنی و 
همه علاقه مندان به تیم عذرخواهی کنم. 
این تصمیمی بود که من گرفتم و به همین 
خاطر تمام مسئولیت آن را قبول می کنم. 
اگر این پنالتی گل شده بود، سیتی قهرمان 
لیگ برتر می شــد ولی پس از دست دادن 
این پنالتی، چلســی دو  بار دروازه ســیتی 

را باز کــرد تا فعلا قهرمانی ســیتی به 
هفته هــای بعد موکول شــود. البته 

در صورتی که اســتون ویلا بتواند 
یونایتد را شکست دهد، قهرمانی 

سیتی قطعی می شود.

بینالملل

ابراهیمقاسمپور
کارشناس فوتبال 

پایان مناقشه میزبانی در لیگ قهرمانان آسیا

چراغ سبــــــز عربستان به حق فوتبال ایران؟

حساس ترین دیدار لیگ بیستم در حالی در ورزشگاه نقش 
جهان بین سپاهان و پرسپولیس آغاز شد که ابتدا این سپاهان 
بود که در ۱5 دقیقه ابتدایی بازی با توجه به احتیاط تیم مهمان 
در آغاز دیدار، بازی را در دست گرفته بود. شاگردان نویدکیا از 
برتری دقایق آغازین خود یکی دو موقعیت نصفه و نیمه بدست 
آوردند که هیچکدام تبدیل به گل نشد. در ادامه و پس از 
گذشت یک ربع آغازین بازی، پرسپولیس با خارج شدن از لاک 
احتیاط رفته رفته بازی را در دست گرفت و با با اتکا به حرکات 
ترابی در فضای پشت هافبک دفاعی سپاهان چند موقعیت 

بسیار خطرناک بدست آورد که درخشش نیازمند مانع گلزنی 
مهاجمان سرخ پوش شد. دقایق پایانی بازی در نیمه نخست با 
برتری نسبی سپاهان همراه شد و شاگردان نویدکیا که سمت 
چپ خط دفاعی پرسپولیس را برای نفوذ انتخاب کرده بودند 
چند موقعیت خوب ایجاد کردند که ثمری نداشت. در نیمه دوم 
بازی خوب پرسپولیس از اواسط نیمه نخست ادامه پیدا کرد و 
در یکی از موقعیت های خوب این تیم روی یک کرنر این عیسی 
آل کثیر بود که دروازه سپاهان را باز کرد. بازی پس از این گل 
زیبا تر دنبال شد و سپاهان برای فرار از شکست در این دیدار 6 

امتیازی دست به هر کاری که بود زد، پرسپولیس که پس از گل 
در لاک دفاعی فرو رفته بود به نظر خیلی نزدیک به یک پیروزی 
بزرگ و خیز به سوی قهرمانی بود اما در آخرین دقایق بازی این 
محمد محبی بود که با یک شوت محکم به لطف برخورد توپ به 
نعمتی، دروازه پرسپولیس را باز کرد تا حساس ترین بازی لیگ 
مثل بازی رفت با نتیجه تساوی به پایان برسد. با تساوی در این 
دیدار صدر جدول همچنان طلایی و در اختیار سپاهان ماند 
و شاگردان نویدکیا با 45 امتیاز و یک امتیاز بیشتر، فاصله 3 
امتیازی با پرسپولیس را حفظ کردند. حواشی این دیدار حساس 
اما پیش از آغاز بازی شروع شد. حدود 300 هوادار پرسپولیس 
مقابل هتل اقامت این تیم حضور داشتند و در آن سو نیز تعدادی 
از هواداران سپاهانی در این محل حاضر شدند. این موضوع باعث 

ایجاد درگیری فیزیکی بین برخی از هواداران دو تیم شد.

سپاهان یک - پرسپولیس یک 

تقسیم امتیازات در نقش جهان 

آرمان ملی: به رغم اینکه گفته می شود ورزش 
نباید سیاسی باشد، اما شاهد اثرات روابط سیاسی 
در ورزش نیز هستیم. این بار و با امید به بهترشدن 
روابط سیاسی بین ریاض و تهران )حداقل از 
سوی برخی میانجیگران( فوتبال عربستان برای 
تقابل با نمایندگان ایران به دیدار رفت وبرگشت 

چراغ سبز نشان داد. 
در مرحــــله یــــک هشتم لیگ قهرمانان  وضعیت  میزبانی 

آسیـــا میزبانی بازی های شارجه و الوحده 
و استقلال تاجیکستان با پرسپولیس قطعی 
است و به ترتیب در امارات و تاجیکستان برگزار 
می شود، اما میزبانی بازی های استقلال و تراکتور 
روی کاغذ و طبق فرمول AFC به ترتیب در 
تهران و ریاض خواهند بود. اما در رابطه میزبانی 
بازی های نمایندگان کشورمان با سعودی، ولید 
الفراج مشهورترین خبرنگار سعودی در برنامه 
تلویزیونی خود بنا به منابع رسمی  اعلام کرد: 
بازی های الهلال و النصر مقابل تیم های ایرانی نه 
در ریاض و نه در تهران برگزار نمی شود و هر دو 

بازی در زمین بی طرف برگزار خواهد شد.
یک منبع در گفت وگو با روزنامه الاقتصادیه   برنامه نامشخص؟

عربستان اعلام کرد به احتمال زیاد بازی های 

مرحله حذفی لیگ قهرمانان آسیا به صورت 
گزارش  به  باشد.  متمرکز  و  رفت وبرگشت 
الاقتصادیه، مرحله گروهی لیگ قهرمانان آسیا 
به پایان رسید و قرار است که مرحله حذفی در 
شهریور برگزار شود. با وجود آنکه اعلام شده 
که بازی های این مرحله به صورت تک بازی 
است اما یک منبع در گفت وگویی که با روزنامه 
الاقتصادیه عربستان داشت تاکید کرد که هنوز 
چیزی قطعی نیست. این منبع موثق گفت: این 
احتمال زیاد است که بازی های مرحله حذفی در 
ماه سپتامبر و به صورت رفت وبرگشت با روش 
متمرکز باشد. وضعیت بازی های مرحله حذفی 
به خاطر ادامه شیوع کرونا همچنان در هاله ای 
از ابهام است. تاکنون تصمیم گیری نهایی در 
این زمینه انجام نشده است. او ادامه داد: در 
صورتی که بازی ها به صورت متمرکز باشد به خاطر 
اجرای عدالت اجازه ورود تماشاگران داده نخواهد 
شد. در صورتی که وضعیت خوب باشد تیم ها 
سه گزینه پیش رو دارند یا اینکه بازی به صورت 
رفت وبرگشت برگزار شود و یا اینکه کشورهای را 
به عنوان میزبان بازی های خود انتخاب کنند و یا 
اینکه بازی های به صورت متمرکز باشد. روزنامه 
الاقتصادیه تاکید کرد که عربستان آماده است 
تا برای میزبانی مرحله حذفی به AFC  اعلام 

آمادگی کند. الاقتصادیه در ادامه نوشت: حضور 
باشگاه های ایرانی در عربستان در فصل جاری 
لیگ قهرمانان آسیا این حق را به باشگاه های 
ایرانی نمی دهد که خواستار حضور باشگاه های 
عربستانی هم در ایران شوند. وقتی عربستان 
به عنوان میزبان گروه هایی که باشگاه های ایرانی 
هم در آن قرار داشتند انتخاب شد این تعهد و 
تاکید بر فدراسیون فوتبال ایران شد که حق ندارد 
درخواست میزبانی از باشگاه های عربستانی را در 
آینده بدهد و آنچه اکنون از میزبانی عربستان 
صورت گرفته تنها به خاطر جلوگیری از واردآمدن 
آسیب و ضرر به فوتبال آسیا در شرایط خاص 

کرونایی بوده است.  
 تلاش  النصر 

رئیس باشگاه النصر عربــستـــان  پس از 
مشخص شدن تراکتور به عنوان حــــریفش در 
مرحله حذفی لیگ قهرمانان آسیا مدعی شد در 
زمین بی طرف این دیدار را برگزار نخواهد کرد. 
به دلیل اتفاقات اخیر و برگزارشدن دیدارهای 
نماینده های ایران و عربستان در زمینی بی طرف، 
انتظار می رود دیدار تراکتور و النصر نیز در 
کشوری به جز عربستان برگزار شود. این مساله 
باعث شده تا اعتراض ریاست باشگاه النصر را 
به همراه داشته باشد و این شخص با عصبانیت به 
تصمیمات کنفدراسیون فوتبال آسیا انتقاد کند. 
موسی آل معمر در صفحه شخصی خود نوشت: 
AFC مشخص شد و صدرنشینان  تصمیم 
گروه باید این تک بازی را در خانه برگزار کنند. 
برگزاری این مسابقه در ورزشگاه »مرسول 
پارک« حق ذاتی ماست و ما به هیچ وجه آن را 

رها نخواهیم کرد.
  بهبود روابط سیاسی؟

در چند هفته اخیر به نظر می رسد روابط 
سیاسی ریاض و تهران بهبود پیدا کرده است. 
دانشکده  رئیس  احمدخان«  »رشید  دکتر 
سیاست و روابط بین الملل در دانشگاه ایالت 
پنجاب در مقاله ای برای روزنامه اردوزبان »دنیا«، 
گفت: ردوبدل شدن اظهارات خوشایند اخیر از 
سوی ایران و عربستان، امیدها به صلح و ثبات 
در منطقه را افزایش می دهد. وی با اشاره به 

مصاحبه اخیر ولیعهد سعودی و اذعان به اهمیت 
همسایگی با ایران، افزود: ایران از این موضع 
سعودی ها استقبال کرد، همچنان که قبلا نیز 
بارها آمادگی خود برای رفع اختلافات اعلام 
کرده بود، اما حاکمان ریاض واکنش مثبتی 
نشان ندادند. این استاد پاکستانی افزود: شاید  
یکی از دلیل چرخش مواضع ولیعهد سعودی، 
روی کارآمدن دولت جدید آمریکا به ریاست 
»جو بایدن« است. از طرفی و به نوشته »العرب«، 
ناظران سیاسی خلیج فارس، سفر وزیر امورخارجه 
عربستان به مسقط را با تحرکات دیپلماسی 
قابل ملاحظه شکل گرفته در منطقه و افزایش 
گفت وگوها برای ایجاد تغییر روابط کشورهای 
منطقه به ویژه عربستان سعودی با ایران در 
ارتباط دانستند. آنها خاطرنشان کردند که 
سفر »فیصل بن فرحان« وزیرخارجه عربستان 
به عمان و قبل از آن به قطر پس از آن انجام 
شد که پیش از آن »محمدجواد ظریف« وزیر 
امورخارجه ایران به دوحه و مسقط به عنوان 
دو نامزد ایفای نقش میانجیگری بین تهران و 

ریاض، سفر کرده بود.  
  موضع جدید فوتبالی ها 

یاسر المسحل؛ رئیس فدراسیون فوتبال 
عربستان موضع جدیدی وضع کرده است. وی 
در برنامه زنده »لیگ با ولید« شرکت کرد و 
درخصوص مکان برگزاری این دو بازی نکاتی 
را ذکر کرد. المسحل گفت: فدراسیون فوتبال 
عربستان به طورکامل از دو باشگاه الهلال و 
النصر حمایت می کند اما تاکنون محل برگزاری 
بازی های این دو تیم با استقلال و تراکتور از 
سوی AFC اعلام نشده است. المسحل ادامه 
داد: کنفدراسیون فوتبال آسیا همیشه برای 
مسابقات الهلال و النصر زمین  بی طرف را انتخاب 
می  کرد. در تصمیم گیری مناسب برای بازی های 
الهلال و النصر در لیگ قهرمانان اطمینان داریم. 
ما در مکان مناسب به مصاف تیم های ایرانی 
می رویم. اخیرا یک روزنامه سعودی هم اعلام 
کرده که »کنفدراسیون فوتبال آسیا به دنبال 
پایان بخشیدن به مناقشه این 2 کشور و بازی در 

زمین بی طرف است.«

سعید آذری، مدیرعامل باشگاه فولادخوزستان گفت: در 
صورتی که خودم در پایان فصل بیستم لیگ برتر در این باشگاه 

ماندنی شدم اولویتم حفظ جواد نکونام خواهد بود.
 پیروزی مقابل گل گهر 

 آذری درباره پیروزی یک بر صفر فولادخوزستان مقابل گل گهر 
سیرجان اظهارداشت: با توجه به اینکه سه مسابقه آخر در آسیا را 
با همه شایستگی ها واگذار کرده بودیم این احساس وجود داشت 
که از لحاظ روحی بچه ها بار منفی داشته باشند ولی جواد نکونام 

و همکارانش تیم را هم از لحاظ روانی و هم از لحاظ بدنی 
بازسازی کردند و خداراشکر تیم شنبه در شرایط 

خوبی ظاهر شد. 
 عدم صعود فولاد 

وی با اشاره به اتفاقاتی که بعداز عدم صعود 
فولاد به مرحله حذفی لیگ قهرمانان آسیا، رخ 

داد تصریح کرد: درست است که از یک گروه دشوار 
صعود نکردیم ولی تیم خیلی عالی کار کرد و همه 

کارشناسان فنی از فولاد به نیکی یاد کردند. 
برابر گل گهر نیز تیم به دنبال اثبات 

توانمندی هایش بود و خدا را شکر 
موفق به کسب پیروزی شدیم. 

وی با اشاره به تیم گل گــهر خـــاطرنشان کرد: قلعه نویی   بازی مقابل تیم های قلعه نویی 
پرافتخارترین مربی ایران است و بازی مقابل تیم های او همیشه 
سخت است، مخصوصا اینکه مربیان ما زمانی شاگرد قلعه نویی 
بودند و ایشان تفکرات آنها را به خوبی می شناسند. گل گهر 
یک تیم توانمند است و مطمئن باشید این تیم از این به بعد 

پیروزی های چشمگیری در لیگ به دست می آورد. 
 کرونایی های فولاد 

وی درباره وضعیت بازگشت کرونایی های فولاد در 
عربستان، یادآور شد: از بین اعضای تیم فولاد فقط 
احمد ظهیری عضو تدارکات تیم هنوز در عربستان 
است و سایر بچه ها با منفی شدن تست هایشان به 

اهواز بازگشته اند. 
  ادامه فصل 

آذری درخصوص اینکه گفته می شود او و جواد 
نکونام از فولاد جدا خواهند شد، تصریح کرد: هر 
دوی ما تا آخر فصل قرارداد داریم و 
تا روز آخر با قدرت بــه کارمان 
ادامه می دهیم. تــاکنون 
کسی به ما نگفته که برویم 

ولی واقعیت این است که در چند ماه گذشته تغییرات مدیریتی 
زیادی در شرکت فولاد رخ داده است. بعداز آقای علی محمدی که 
پایه گذار موفقیت های فولاد بود و باید دست ایشان را ببوسم، آقای 
قلعه نوی هم برای تیم تلاش زیادی کردند. حالا نیز آقای ابراهیمی 

مسابقات باشگاه را دنبال می کند و نگاه خوبی به ورزش دارد.
 ثبات؟ 

وی ادامه داد: ابتدای فصل گفتم که ان شاءا... فولاد بازهم 
پرچمدار فوتبال خوزستان خواهد بود. صنعت نفت و نفت 
مسجدسلیمان هم خیلی تلاش می کنند و فوق العاده کار کرده اند 
ولی می دانیم که فولاد مسئولیت سنگین تری دارد و از این تیم 
انتظار می رود جایگاه خوبی داشته باشند.  مدیرعامل باشگاه فولاد 
خوزستان در واکنش به اینکه درباره بحث جدایی خودش و نکونام 
در پایان فصل شفاف تر صحبت کند، اظهارداشت: من که در هفت 
آسمان یک ستاره هم ندارم ولی بابت آقای نکونام دور از ذهن 
نیست که با عملکرد دو سال گذشته اش تیم های مطرح به دنبال 
او نباشند.  آذری عنوان کرد: اگر توفیق باشد و من در فولاد بمانم، 
قاعدتا اولویتم حفظ نکونام است، چون ادامه حضور نکونام می تواند 

اثرگذار باشد.  
 تیم ملی 

آذری در خصوص وضعیت فدراسیون فوتبال و انتقاداتی که 
به برخی انتخاب های عزیزی خادم وارد است، گفت: راجع به 
فدراسیون صحبتی ندارم. الان نیاز به این است که همه همدل 
باشیم، چون تیم ملی قرار است وارد اردو شود و بازی های مهمی 
پیش رو دارد. در این میان اگر نیازی به کمک ما باشد مثل گذشته 

در خدمت فوتبال ایران هستیم.

 آذری: اگر بمانم، اولویتم حفظ »نکونام«  است

برای موفقیت تیم ملی باید همدل باشیم


